

The Print Corner

CRAFTING YOUR VISION

ABOUT US

The Print Corner: Your Partner in Paper

At The Print Corner, we are passionate about transforming paper into exceptional products that meet the diverse needs of our clients. With a rich history in the printing and packaging industry, we have honed our expertise to deliver top-quality packaging and commercial printing solutions.

OUR MISSION

To be your trusted partner in creating innovative and sustainable paper products that elevate your brand and exceed your expectations

OUR VISION

To be the leading provider of comprehensive paper-based solutions, setting new industry standards for quality, service, and customer satisfaction.

معلومات عنا

ركن الطباعة: شريكك في الورق

نحن متحمسون لتحويل الورق إلى منتجات استثنائية تلبي الاحتياجات المتنوعة لعملائنا. بفضل تاريخنا الغني في صناعة الطباعة والتغليف، قمنا بصقل خبرتنا لتقديم حلول التعبئة والتغليف والطباعة التجارية عالية الجودة

مهمتنا

أن نكون شريكك الموثوق به في إنشاء منتجات ورقية مبتكرة ومستدامة ترتقي بعلامتك التجارية وتتحاوز توقعاتك

رؤيتن

أن نكون المزود الرائد للحلول الورقية الشاملة، ووضع معايير صناعية جديدة للجودة والخدمة ورضا العملاء





CORE VALUES

OUALITY

We are committed to delivering products of the highest quality, using premium materials and state-of-the-art technology.

CUSTOMER FOCUS

Your satisfaction is our priority. We strive to understand your unique needs and provide tailored solutions.

INNOVATION

We embrace creativity and explore new possibilities to offer innovative and effective packaging and printing options.

SUSTAINABILITY

We are dedicated to minimizing our environmental impact using eco-friendly materials and processes.

RELIABILITY

We value our relationships with clients and are committed to delivering on our promises, time after time.

With a team of experienced professionals and a commitment to excellence, The Print Corner is your one-stop solution for all your paper product requirements.

القيم الجوهرية

نحن ملتزمون بتقديم منتجات ذات جودة عالية، وذلك باستخدام مواد متميزة وأحدث التقنيات

التركيز على العملاء

رضاكم هو أولويتنا. نحن نسعى جاهدين لفهم احتياجاتك الفريدة وتقديم حلول مخصصة

الابتكار

نحن نحتضن الإبداع ونستكشف إمكانيات جديدة لتقديم خيارات تغليف وطباعة مبتكرة وفعالة

الاستدامة

نحن ملتزمون بتقليل تأثرنا البيئي باستخدام مواد وعمليات صديقة للبيئة

الموثوقية

نحن نقدر علاقاتنا مع العملاء ونلتزم بالوفاء بوعودنا، مرة تلو الأخرى

بفضل فريق من المحترفين ذوى الخبرة والالتزام بالتميز، يعد ركن الطباعة هو الحل الشامل لجميع متطلبات المنتجات الورقية الخاصة بك





Packaging is more than just a container; it's a powerful tool that can elevate your brand and protect your products. From the moment a customer sees your packaging, it forms an impression that can influence their purchasing decision. Our packaging solutions are designed to not only safeguard your products but also to enhance their appeal and reflect your brand identity.

التعبئة والتغليف هي أكثر من مجرد حاوية؛ إنها أداة قوية مكنها رفع مستوى علامتك التجارية وحماية منتجاتك. من اللحظة التي يرى فيها العميل العبوة الخاصة بك، فإنه يشكل انطباعًا يمكن أن يؤثر على قرار الشراء الخاص به. تم تصميم حلول التغليف لدينا ليس فقط لحماية منتجاتك ولكن أيضًا لتعزيز جاذبيتها وتعكس هوية علامتك التجارية





MONO CARTONS کرتونة أحادية

The Print

Mono cartons are single-walled paper board boxes that offer a versatile and cost-effective packaging solution for a wide range of products. They are known for their strength, durability, and customization options. Commonly used for food, cosmetics, electronics, and pharmaceuticals, mono cartons provide excellent product protection and enhance brand visibility.

الصناديق الكرتونية الأحادية عبارة عن صناديق من الورق المقوى ذات جدار واحد توفر حل تغليف متعدد الاستخدامات وفعال من حيث التكلفة لمجموعة واسعة من المنتجات. وهي معروفة بقوتها ومتانتها وخيارات التخصيص. تستخدم الصناديق الكرتونية الأحادية بشكل شائع. في الأغذية ومستحضرات التجميل والإلكترونيات والأدوية، وتوفر حماية ممتازة للمنتج وتعزز رؤية العلامة التجارية









TISSUE BOXES

Convenient and attractive packaging for facial tissues.

> صناديق المناديل عبوات مريحة وجذابة لمناديل الوجه



Stylish and protective packaging for cakes of various sizes.

> صناديق الكيك عبوات أنيقة وواقية للكيك مختلف أحجامه

PHARMACEUTICAL BOXES

Secure and compliant packaging for medicines.

> علب الأدوية تعبئة آمنة ومتوافقة للأدوية







FOOD BOXES

Versatile packaging for ice cream, butter, biscuits, and spices.

صناديق الطعام عبوات متعددة الاستخدامات للآيس كريم والزبدة والبسكويت والتوابل





PERFUME BOXES

Luxurious and protective packaging for fragrances.

علب العطور

عبوات فاخرة وواقية للعطور







E FLUTE CARTONS هـ الفلوت كرتون



E flute cartons are lightweight yet sturdy corrugated boxes. They offer excellent print quality and are ideal for packaging products that require a balance of protection and cost-effectiveness. Commonly used for consumer goods, electronics, and food items, these cartons provide a sleek and modern look.

تتميز علب الكرتون ذات الفلوت بأنها خفيفة الوزن ولكنها متينة. إنها توفر جودة طباعة ممتازة وهي مثالية لمنتجات التعبئة والتغليف التي تتطلب توازنًا بين الحماية وفعالية التكلفة. تُستخدم هذه الكراتين عادةً في السلع الاستهلاكية والإلكترونيات والمواد الغذائية، وتوفر مظهرًا أنيقًا وعصريًا

PIZZA BOXES

Grease-resistant and insulated for hot food delivery

علبة بيتزا مقاومة للدهون ومعزولة لتوصيل الطعام الساخن





ELECTRONIC EQUIPMENT BOXES

Protective packaging for fragile devices

صناديق المعدات الإلكترونية تغليف وقائي للأجهزة الهشة





DATES BOXES

Sturdy and durable for transporting and storing dates

> صناديق التمور قوية ومتينة لنقل وتخزين التمور

THE TALE OF THE BRAND IS TOLD BY THE BOX حكابة العلامة التجاربة فيكن





RIGID CARTONS کرتون جامد

Rigid cartons are high-end packaging solutions known for their durability, luxury, and premium appearance. Made from thicker cardboard, they provide exceptional product protection and enhance brand image. Ideal for high-value products like sweets, chocolates, and electronics, rigid cartons offer endless customization possibilities.

تعتبر الصناديق الكرتونية الصلبة حلول تغليف متطورة معروفة بمتانتها وفخامة ومظهرها المتميز. مصنوعة من الورق المقوى السميك، وتوفر حماية استثنائية للمنتج وتعزز صورة العلامة التجارية. تعتبر الصناديق الكرتونية الصلبة مثالية للمنتجات عالية القيمة مثل الحلويات والشوكولاتة والإلكترونيات، وتوفر إمكانيات تخصيص لا حصر لها

GIFT BOXES

Elegant packaging for sweets, chocolates, and dates.

> صناديق هدايا عبوات أنيقة للحلويات والشوكولاتة والتمور







17

MENU HOLDERS

Stylish and durable display for restaurant menus.

حاملات القوائم عرض عصري ومتين لقوائم المطاعم





DESK ORGANIZERS

Functional and attractive storage for pens and papers.

منظمات المكتب تخزين عملي وجذاب للأقلام والورق





CORRUGATED CARTONS کرتون مموج



Corrugated cartons are the industry standard for shipping and storage. Known for their strength, durability, and versatility, they offer excellent product protection. With customizable sizes and printing options, corrugated cartons are essential for businesses across various industries.

تعتبر الصناديق الكرتونية المموجة هي المعيار الصناعي للشحن والتخزين. تشتهر بقوتها ومتانتها وتعدد استخداماتها، وتوفر حماية ممتازة للمنتج. بفضل الأحجام القابلة للتخصيص وخيارات الطباعة، تعد الصناديق الكرتونية المموجة ضرورية للشركات في مختلف الصناعات.



DATES BULK PACKING

Sturdy cartons for large quantities of dates.

تعبئة التمور بالجملة عبوات كرتون

متينة لكميات كبيرة من التمور





FRUIT & VEGETABLE CARTONS

Ventilated cartons for fresh produce.

كرتون الفواكه والخضروات كرتونة مهواة للمنتجات الطازجة.



WATER CARTONS

Durable packaging for bottled water.

كرتونة ماء عبوات متينة للمياه المعبأة في زجاجات.

GENERAL BULK PACKAGING

Customizable cartons for various products.

التعبئة العامة السائبة كرتونة قابلة للتخصيص لمختلف المنتجات.









LABELS, TAGS & WRAPPERS

التسميات والعلامات والأغلفة Labels, tags, and wrappers are essential components of product packaging. They serve as the silent salespeople, conveying product information, enhancing brand identity, and attracting customers. From product identification to marketing messages, these elements play a crucial role in influencing purchasing decisions.

تعد الملصقات والعلامات والأغلفة مكونات أساسية لتغليف المنتج. إنهم بمثابة مندوبي مبيعات صامتين، ينقلون معلومات المنتج، ويعززون هوية العلامة التجارية، ويجذبون العملاء. من تحديد المنتج إلى الرسائل التسويقية، تلعب هذه العناصر دورًا حاسمًا في التأثير على قرارات الشراء.

BOTTLE LABELS

Customize your beverage packaging with eye-catching and informative labels.

تسمية الزجاجة

قم بتخصيص عبوات المشروبات الخاصة بك باستخدام ملصقات لافتة للنظر وغنية بالمعلومات





DRINKING WATER



PRICE & INSTRUCTION TAGS

Clear and durable tags for product information

علامات السعر والتعليمات علامات واضحة ومتينة لمعلومات المنتج





FOOD WRAPS

Enhance your food packaging with printed wrapping sheets.

أغلفة الطعام

قم بتعزيز تغليف المواد الغذائية الخاصة بك باستخدام أوراق التغليف المطبوعة





COMMERCIALS تجاري

K The Print

Our commercial printing services offer a wide range of marketing materials to help businesses make a lasting impression. From eye-catching brochures and professional business cards to informative flyers and practical notepads, we provide high-quality print solutions to elevate your brand.

تقدم خدمات الطباعة التجارية لدينا مجموعة واسعة من المواد التسويقية لمساعدة الشركات على ترك انطباع دائم. بدءًا من الكتيبات الجذابة وبطاقات العمل الاحترافية وحتى النشرات التثقيفية ودفاتر الملاحظات العملية، فإننا نقدم حلول طباعة عالية الجودة للارتقاء بعلامتك التجارية.



BROCHURES کتیبات













TABLETOP CALENDARS تقويم الطاولة









PAPER BAGS أكياس ورق

Our paper bags are eco-friendly and stylish alternatives to plastic bags. Available with or without handles, they are perfect for shopping, gift-wrapping, and carrying various items. Choose from a range of sizes, colors, and designs to suit your needs.

تعتبر األكياس الورقية لدينا بدائل صديقة للبيئة وأنيقة األكياس البلاستيكية. متوفرة بمقابض أو بدونها، وهي مثالية للتسوق وتغليف الهدايا وحمل مختلف ألاغراض. اختر من بين مجموعة من المقاسات وألالوان والتصاميم التي تناسب احتياجاتك



PAPER CUP & BOWL کوب ورقی ووعاء





PAPER CUPS

Choose from single-wall, double-wall, or sleeved cups for optimal insulation and durability.

الأكواب الورقية

اختر من بين الأكواب ذات الجدار الواحد أو المزدوج أو ذات الأكمام للحصول على العزل الأمثل والمتانة كم جدار

PAPER BOWLS

Our paper bowls come in various sizes and depths, suitable for serving soups, salads, and desserts.

الأوعية الورقية

Sleeved

بأكمام

تأتي الأوعية الورقية لدينا بأحجام وأعماق مختلفة، وهي مناسبة لتقديم الحساء والسلطات والحلويات









CRAFTING YOUR VISION

www.printcornersa.com

printcornersa@gmail.com



Company Zaviyeh Arab For Printing, 3770, Qais Ibn Mukhalad, 6394, As Salhiyah District, Jeddah - 23763, Kingdom of Saudi Arabia

CR No: :4030564754 | VAT: 312399808200003



+97700000011

شركة زاوية العرب للطباعة, رقم المبنى - ٣٧٧٠, شارع قيس بن مخلد رقم ثانوي - ٦٣٩٤, حي الصالحية, رمز بريدي - ٢٣٧٦٣, جدة, المملكة العربية السعودية

رقم السجل التجاري - ٤٠٣٠٥٦٤٧٥٤ | رقم ضريبة - ٣١٢٣٩٩٨٠٨٢٠٠٠٠٣